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Abstract (en)
[origin: WO2019081161A1] The invention relates to a knitted fabric article on the exterior of which one or more light and dark regions (9-12, 13-16)
of different color intensity and running into each other are formed, and which consists of a ground fabric that consists in turn of at least one ground
fabric thread, characterized in that the ground fabric is in the form of a compression knitting and/or in the form of a thin knitted fabric which is
transparent when worn.

Abstract (de)
Gestrickteil, an dessen Gestrickteilaußenseite ein oder mehrere unterschiedlich helle und dunkle Bereiche (9 - 12, 13 - 16), die stufenlos ineinander
übergehen, ausgebildet sind, und das ein Grundgestrick bestehend aus wenigstens einem Grundgestrickfaden aufweist, dadurch gekennzeichnet,
dass das Grundgestrick als Kompressionsgestrick und/oder als dünnes, in der Tragstellung durchscheinendes Gestrick ausgeführt ist.
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